
UN COMITE LOCAL DE 
C.D.C. 

Ja abans que a Espanya s'instaurés la demo-
cràcia com a norma de governar i que els partits 
politics fossin una realitat "autoritzada legalment , 
existia en el nostre pais un col.lectiu d homes i 
dones preocupats per l'esdevenidor de Catalunya 
un cop mort el dictador. Fou quan va rieixer Con-
vergència Democràtica de Catalunya (CDC), un 
partit eminentment nacionalista i basicament de-
fensor dels drets i Identität catalana, així com de 
tots els habitants de Catalunya. 

El pöble de La Roca, en tant que pöble cata-
là va èsser receptor del programa nacionalista que 
of'erir CiU, prova d 'a ixò son els résultats de les 
distintes eleccions i referendums, pero per raons 
dbrqanització mai no sha establert un organigrama 
local que pugui dur a terme el desenvolupament 
del partit en la nostra locaiitat. Avui podem dir 
que aquesta etapa ja està superada. 

En una assemblea general eis militants de CUC 
varem acordar que ja era hora que La Roca tingues 
un comité local representantiu a fi de que aquest 
puqués dur a terme les gestions pol ítiques escaients 
cara a potenciar el nostre partit. En l'esmentada 
assemblea se'm elegi' com a president del Comité 
Local i com a tal voldria plasmar en aquest escrit 
una colla de consideracions que crec seran d'inte-
rés no sols pels militants de CDC, sino per tots els 
simptatitzants i/o amies que comparteixen les ma-
tei xes idees que nosaltres. ^ . 

En primer Hoc vull dir que ja s'acabat el topic 
de que els Convergens som de "conveniéncia". Ara 
ja no s'hi val limitar-se a votar a un partit détermi-
nât, en aquest cas a la coalició Convergencia i 
Unió, 0 a unes persones concretes. El que cal es 
potenciar el partit i els homes que el formen, ho-
mes que Iluitem dia a dia'per tal que Catalunya 
sigui una nació; un país on tothom tingui un benes-
tar on hi pugui viure i treballar i realitzar-se. 

També vull dir que el Comité Local de CDC a 
La Roca farà tot el que sigui al seu abast per tal 
que Convergéncia tingui un pes específic dintre el 
tarannà de la vida de la població, no solament en 
el camp limitât com a partit, sino que fins i tot en 
l'esdevenidor del pöble. 

El proper dia 7 de juny se celebraran les 
eleccions municipals i CDC, conjuntament amb 
Unió Democràtica (CiU) presentará la seva llista 
de candidats a ocupar I 'alcaldía i el govern munici-
pal. Considero que aqüestes eleccions seran la pun-
ta de Ilança per demostrar que el nostre partit te 
un pes específic dintre la comunitat de La Roca 
i és feina de tots que guanyem pel be del país, ja 
que nosaltres som els unies que no depenem de 
forces politiques alienes ni tampoc subpéditades a 
interessos "espanyolistes". 

En defintiva dones, el Comité Local de CDC 
a La Roca és a partir d'ara el punt de partida (i 
valgui la redundància) que ha de conduir el nostre 
partit i la gent que en formen part a que aquest 
sigui més dinàmic i tingui un pes més específic 
dintre la vida municipal del nostre poblé de La 
Roca. 

Vicenç Cunil 
President del Comité Loca 

BALANÇ DE L ' A N Y 1986 A LA ROCA DEL 
VALLES 

A 1 hora de fer aquest balanç de I 'any 1986 de 
La Roca, el meu poblé, desitjo que us serveixi per a 
fer anàlisi de tots els fets tant positius com negatius 
importants esdevinguts al llarg de I 'any. Miraré 
d'esser el més objectiu possible, sempre segons el 
meu criteri, encara que de vegades i en algún tema 

I em deixi portar amb una mica de passió. 
Per no aburrir-vos tant a cada punt el comen-

çaré amb les lletres P o N segons el consideri posi-
ti u o negati u respectivament. 

(N) L 'any 1986 ve marcat amb importants 
canvis a nivell general, I'entrada al Mercat Comú 
ens porta noves formes d'impostos i a comença-
ment de I 'any amb 1 'aplicació de 1 ' IVA ens trovem 
ämb grans puges de preus en eis articles de consum, 
costa bastant suportar-ho. 

(P) La crisi econòmica que va començar els 
anys 1973-74 sembla que ja ha tocat fons i aquest 
any s'aprecien ja focus de creixement, les taxes del 
nombre d'aturats notem que s'estabilitzen, les 
inversions en les borses de valors mobiliaris pugen, 
es creen algunes noves industries, etc. etc. 

Però passem a fets més particulars del pöble. 
(P) A La Roca l'emplaçament definitiu de la 

Pressò i l ' in ici de les obres al paratge de Quatre 
Camins porp dels termes municipals de Granollers 
i Vilanova del Vallès ha estât la gran soluciò a la 
problemàtica iniciada els anys 1979-80 i que a tots 
ens ha tocat viure. Es el Hoc que en el municipi ens 
afecte menys. No ens merexiem un canvi d'lnden-
titat del pöble i crec que amb la lluita de tots ho 
hem aconseguit. La possible influéncia de 1'entorn 
de la zona penitenciària afectará molt poc als 
nuclis Urbans de La Roca Municipi i menys amb eis 
accessos directes previstos a I'entrada de l'autopis-
ta i l'atracció del nudi de Granollers que pot asso-
lir infraestructuralment la seva influéncia. 

(N) El mal estât d'alguns boscos, la gran quan-
titat de deixalles deis visitants de caps de setmana i 
d'altres i eis incendis (per sort enguany petits) pro-
vocats intencionadament, o per males instai.lacions 
de les companyies eléctriques o per negligéncies 
ens fan estar en un .gran neguit perqué s'està des-
truint poc a pco l'entorn natural que ens protegeix. 

(P) L'any 1986 culturalment parlant, és molt 
superior als anteriors amb quantitat i qualitat 
d'activitats culturáis i de festes del pöble. Cal 
ressaltar el gran increment d 'actes de tot tipus com 
exposicions, concerts, col.loquis, cine-fòrum, cine 
al carrer, reveilles, balls, teatre, festes majors, cur-
sets excursions civiques, feste de homenatge a la 
vellésa, etc.,etc. Aquest desembre es preveu fer la 
Setmana del Jove i iniciar els tràmits necessaris per 
aconseguir un Casal del Jove. S'està récupérant i 
classificant l 'Arx iu Municipal en els locals anexes a 
1'Ajuntament. S'inicia el projecte de creació de la 
Biblioteca Municipal al carrer de l'Església a 1 habi-
tatge del costat de l 'Ajuntament veli. S'acaba la 
construcció del Casal dels Avis, a la Plaça de Can 
Torrents. 

Es recupera a la barriada de La Torrefa la 
casa de Can Tàpies per entitats culturáis i de veins 
I a Santa Agnès l 'Ajuntament aprova un projecte 
de cobriment de la pista on fan la Festa Major i 
un anexe al Col.legi Veli com a locai de reunions 
i activitats dels veins. 

Passa a la pàgina següent 
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